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Vragen van het lid Kuiken (PvdA) aan de minister van Infrastructuur en Milieu 
over de onveiligheid van provinciale wegen (ingezonden 14 augustus 2013). 

Vraag 1
Kunt u toelichten in hoeverre u de aanbeveling van de Stichting Wetenschap-
pelijk Onderzoek Verkeersveiligheid (SWOV) onderschrijft dat de breedte van 
een rijstrook op provinciale wegen 3.30 meter moet zijn voor voldoende 
verkeersveiligheid, in plaats van 2,75 meter?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat een sterrensysteem – analoog aan dat voor de 
Rijkswegen – kan bijdragen aan meer verkeersveiligheid doordat automobilis-
ten daardoor meer bewust worden van de mate van veiligheid van de weg en 
provincies daardoor eerder overgaan tot verbetering van de veiligheid van de 
weg? Kunt u dit toelichten? 

Vraag 3
Welke stappen kunt u zetten en welke stappen bent u bereid te zetten om de 
veiligheid van provinciale wegen te vergroten?

1 http://www.bnr.nl/nieuws/mobiliteit/843015-1308/provinciale-wegen-zijn-veel-te-
smal?s_cid=HUD
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